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El president del grup parla-
mentari socialdemòcrata, Jaume 
Bartumeu, va avançar ahir que 
demanarà la retirada del projec-
te de llei del comerç del tràmit 
parlamentari, en considerar que 
la normativa s’ha fet “de pressa 
i malament”. El cap de l’oposi-
ció va fer aquestes declaracions 
després de reunir-se amb la Fe-
deració d’Associacions de Co-
merciants d’Andorra (FACA), 
en una trobada en què també es 
va tractar l’ampliació dels hora-
ris comercials. 

Bartumeu considera que la 
llei del comerç “s’ha de tractar 
amb la mateixa responsabilitat 
amb què es va negociar la Llei 
de la Caixa Andorrana de la Se-
guretat Social (CASS)”, ja que 
és una normativa “essencial per 
a un dels sectors clau del país”. 
En aquest sentit, el líder del grup 

socialdemòcrata va assegurar 
que en el cas que no es retiri la 
llei “seguirem els procediments 
que el reglament del Consell Ge-
neral requereixi”, com ara la pre-
sentació d’esmenes. 

D’altra banda, el president de 
la FACA, David Fraissinet, va 
explicar que la federació ha fet 
arribar al grup parlamentari li-
beral les al·legacions escaients al 

projecte de llei i va recordar que 
“per nosaltres [aquest projecte] 
és un principi, ja que la majoria 
dels comerciants pensem que és 
necessari un marc legal per al 
comerç”. 

horaris ComErCials
El representant de les associa-
cions de comerciants també va 
transmetre a Bartumeu la posi-
ció sobre l’ampliació dels hora-
ris comercials, i va insistir que 
“el que nosaltres demanem no 
és una liberalització dels hora-
ris, sinó donar la possibilitat als 
comerciants de tancar a les nou 
de la nit uns dies concrets”. So-
bre aquesta qüestió, Bartumeu 
va afirmar que “el Govern i la 
federació de comerciants ho han 
fet molt malament i han provo-
cat una confrontació”, a més de 
recordar que “defensem uns va-
lors que recullin la conciliació de 
vida laboral amb la familiar”. 

Bartumeu demana la retirada 
del projecte de llei del comerç

Grups parlamEntaris

El socialdemòcrata sosté que el text s’ha fet “de pressa i malament”
m. m.
anDorra la vella

La FACA creu que el 
projecte de llei és “un 
principi” i ha presentat 
les seves al·legacions

Bartumeu considera que 
el Govern i la FACA han 
tractat “molt malament” 
la qüestió dels horaris

Membres de la junta d’Unió 
Nacional de Progrés (UNP) 
encapçalats pel seu president, 
Tomàs Pascual, van mante-
nir una reunió ahir al vespre 
amb representants de la Unió 
Sindical d’Andorra (USdA). 
Entre la delegació de l’USdA 
hi havia el seu secretari gene-
ral, Gabriel Ubach. 

La UNP 
es reuneix 
amb l’USdA

tati masià

troBada

Meritxell Mateu i l’ambaixa-
dor ucraïnès Antoliy Scherba 
han obert la possibilitat d’un 
acord en matèria d’adop-
cions. En la reunió es van 
tractar qüestions referents al 
turisme i, en l’àmbit cultural, 
es facilitarà la participació de 
joves andorrans en el Festival 
de la joventut de Crimea.

Mateu rep 
l’ambaixador 
d’Ucraïna

tati masià

afErs ExtEriors


